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PROCES – VERBAL 

 
 încheiat astăzi  23.08.2023 la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu 

 
 
             Astăzi, 23.08.2023, s-a afișat la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu din B-dul 
București, nr.49-51, o copie a „Procesului Verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu din data de 17 august  2023”, după aprobarea acestuia în 
ședința extraordinară a Consiliului Local din data de 23.08. 2023, conform art.138, 
alin.(17) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
       Totodată, 1 exemplar a fost înaintat Compartimentului Evidență Electorală și 
Monitorizarea Procedurilor Administrative, în vederea publicării pe pagina de internet a 
Municipiului Giurgiu.  
       Drept pentru care am încheiat prezentul Procesul - Verbal în 2 (două) exemplare. 

 
 
  

CONSILIER, 
 

Mirela Enache 
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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței ordinare a Consiliului Local din 17 
august 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 662 din 11 AUGUST 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința ordinară 
pentru data de 17 august 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Măroiu Marian 
3. Bușcu Gheorghe 
4. Gâdea Gheorghe  
5. Costache Robert Andrei 
6. Pană Gheorghe 
7. Nichita Tereza 
8. Sîrbu Adelina  
9. Muscalu Ionel 
10. Daut Ioan Adrian  
11. Peptănaru Gigica 
12. Andrei Săndel Mihail 
13. Săndulescu Petronela 
14. Pălălău Gheorghiță Stelian  
15. Funieru Cătălin  
16. Ioniță Ciprian Liviu  
 

Absenți:  
17. Câinaru Codruț - motivat 
18. Nicorescu Gelu  
19. Cioacă Ionuț 
20. Ion Marian  
21. Țigănilă George  
 

 



     Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bună ziua, este timpul să începem ședința 
noastră de astăzi, este vorba despre o ședință ordinară al Consiliului Local al municipiului Giurgiu 
din data de astăzi 17 august 2023, înainte de toate am să o rog pe doamna secretar să ne spună dacă 
avem cvorum. 
    Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da, domnule președinte sunt prezenți 17 membri 
ai consiliului local, absentează nemotivat domnii Țigănilă George, Câinaru Codruț, Nicorescu Gelu 
și Cioacă Ionuț.    
   Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc frumos în condițiile actuale trebuie 
să ascultăm imunl de stat. 

Se asculta Imnul Național. 
    
 Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, doamna secretar general că 

rog să supuneți la vot procesul verbal al ședinței de data trecută. 
 Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Supun aprobării dumneavoastră al ședinței 

ordinare din data de 27 iulie, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 2 abținere domnul Pălălău și 
Funieru. Mulțumesc. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Supunem la vot ordinea de zi a ședinței 
noastre de astăzi, pe ordinea de zi așa cum ați fost informați sunt 2 proiecte. Cine este pentru? 
Unanimitate, se aprobă ordinea de zi. 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.246/11.08.2023 privind aprobarea reorganizării 
Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Domnul președinte de ședință Daut Adrian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la 
vot. Cine este pentru? Nu are rost să întreb cine se abține sau este împotrivă.  
      Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule președinte am o remarcă, am văzut că sunt 
direcții cam la limită, mă gândesc că organizarea aceasta este făcută în perspectiva apariției 
eventualei Ordonanțe de Guvern, cred că unele direcții sunt la limită, nu era bine ca să facem 
organizarea de așa natură să nu avem probleme? 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Domnul primar vă rog. 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Într-adevăr sunt la limită, încercăm să facem să fie 
funcțional, să salvăm cât de mult se poate fiindcă anterior erau directii cu 60 de persoane, altele 
erau cu 40 prin natura funcționării acestei instituții. Noi am făcut tot posibilul și dacă mai aveam 
oameni aduceam, nu neapărat doar 20 de oameni acolo unde trebuie să funcționeze o direcție, mă 
frapează totuși că avem foarte multe lucruri care nu au fost rezolvate nici până astăzi după 3 ani de 
mandat și noi mai adăugăm alte lucruri care vor fi îndreptate cu foarte, foarte multă greutate. Aici aș 
dori să vă dau un exemplu în care se caută eliminarea unor cheltuieli și pentru o primărie, se spune 
prin lege, este obligatoriu să ai Direcția Urbanism atunci când depășești 55 de mii de locuitori. 
Guvernul României anterior, administrațiile anterioare după ce că nu au lăsat să se majoreze 
salarizările, nu au lăsat să se angajeze niciun om, aveam la Direcția Urbanism 16 persoane, legea 
spune că trebuie neapărat și este obligatoriu să am Direcție de Urbanism, dar neavând posibilitatea 
să angajez, normal că am avut 16 persoane în acest context a apărut ideea de a reuni patrimoniu cu 



urbanismul fiindcă tot legiutorulspune că, chiar dacă aș fi avut 20 de persoane Direcția de Urbanism 
s-ar fi desființat. Dacă nu, era obligatoriu să creăm un ADI de urbanism și astfel toate persoanele pe 
care le avem noi să lucreze și pentru comune unde e atributul Consiliului Județean din punctul meu 
de vedere, nu neapărat arhitectul șef dar ne ducem la majorarea cheltuielilor fiindcă acolo ar fi 
trebuit să apară un director, director adjunct, control financiar, contabilitate și toate cele și atunci am 
luat hotărârea să schimbăm organigrama și să o facem de așa manieră în cât să vină ca o mânușă pe 
baza Ordonanței de Guvern și să salvez cât se poate salva, unele lucruri nu am putut să le salvez,    
s-ar putea nici să nu apară, să avem o discuție peste 30 de zile, dar era de datoria mea și de datoria 
dumneavoastră să încercăm să ne protejăm ca funcționarea acestei instituții să meargă cât mai bine. 
Mulțumesc! 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, la unele din compartimentele care sunt la 
alte direcții să fie redistribuite ca să fim totuși puși la adăpost. 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Acest context s-a încercat, vă dau un alt exemplu să se 
aducă la Direcția Economică, compartimentul Administrativ dar era conflict de interese din cauza 
faptului că ei erau generatori practic de cheltuieli, facturi și așa mai departe și erau aprobate de 
propriul compartiment, astfel încât am luat de la învătământ, compartimentul Învătământ de la 
Direcția Tehnică și l-am adus la Direcția Economică, dacă aveți vreo sugestie este binevenită, 
oricare ar fi. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, mai sunt alte intervenții? Dacă 
nu sunt mergem mai departe cu proiectul de hotărâre al doilea de pe ordinea de zi. 

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr. 245/11.08.2023 privind neasumarea responsabilității 
organizării și derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru 
achiziția produselor aferente programului și a contractelor-cadru de prestare a serviciilor 
pentru derularea măsurilor educative, la nivel local, pentru perioada august 2023- iulie 2029 
în cadrul Programului pentru școli al României. 

    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei învățământ, sănătate, social-
culturale, sportive, culte și familie. 
   Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
   Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun 
la vot. Cine este pentru? Mulțumesc, unanimitate, proiectul a fost aprobat. Având în vedere că este 
o ședință ordinară dacă doriți să purtăm și alte discuții la diverse, dacă nu vă mulțumesc declar 
închisă ședința de astăzi a Consiliului Local al municipiului Giurgiu. 
 

Ședința se încheie la ora 14:15.  

 

        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  
            Damian Marian                                              Băiceanu Liliana 

                                                                                                                                                                                                       Întocmit 
Ionete A. 
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